放弃继承权声明书

声明人:

3生,加拿大护照号码:

住址:加拿

大。

声明人在具有完全民事行为能力,完全出自本人的意愿,不违反法律或者社会公共利 益的情形,作出如下声明:

一、被继承人

E上海市因病死

四八女, 对土月附门丁女:

 $^{-}2022$

年1月18日在福建省福州市因病死亡, 上前未再婚。

二、被继承人死亡后遗留有坐落于福建省

福

州市不动产权

不动产权证书》】。

三、声明人未持有、未发现被继承人生前立有处分上述遗产的遗嘱(遗赠), 现被继承人生前与他人就上述遗产签订遗赠扶养协议。

四、声明人是被继承人的女儿,因此,声明人是被继承人上述遗产的法定继承人之一。 现声明人自愿放弃对被继承人上述遗产的继承权。

声明人同时在此表示,声明人已清楚:

- 1、签署本声明书之后,声明人即自动丧失了取得被继承人上述遗产的权利;
- 2、声明人无附加条件地放弃继承被继承人的上述遗产;
- 3、声明人放弃继承被继承人的上述遗产,不会致使声明人不能履行法定义务;
- 4、声明人所作出的上述放弃继承权声明不可反悔。

声明人 (签名)

日期:

I was personally present when the document was signed

Declaration of Renunciation of Inheritance Rights

Declarant: (

, female, born on

, Canadian passport number:

address: Canada.

The declarant, being of full civil capacity and acting entirely of her own free will without violating any laws or public interests, hereby declares:

I. The decedent

(female, born o

) passed away of illness in

al (legally married)

couple and they had two children: s

and daughte

away on

and daugnte

1 not

remarry and

passing.

II. After the death of the decedent

she left behind a property located at

previously N

Province [see Real Estate

Ownership Certificate N

III. The declarant has not held nor discovered any will (legacy) made by the decedent regarding the disposition of the said estate, nor has she found any agreement made by the decedent with others regarding legacy-support before death.

IV. As the daughter of the decedent, the declarant is one of the legal heirs to the said estate of the decedent.

Now the declarant voluntarily renounces the right of inheritance to the above-mentioned estate of the decedent.

The declarant also hereby states that the declarant is fully aware:

- 1. By signing this declaration, the declarant automatically loses the right to acquire the said estate of the decedent;
- 2. The declarant unconditionally renounces the inheritance of the above-mentioned estate of the decedent;
- 3. The declarant's renunciation of the inheritance of the above-mentioned estate of the decedent will not prevent the declarant from fulfilling her legal obligations;

4. The renunciation of inheritance rights made by the declarant as above is irrevocable.

Declarant (Signature): [Signature]

Date: November 23, 2024

Translated by:

ATIO Certified Translator No

